



Сведения об авторах

ДЕРКАЧЕВА Светлана Олеговна. Выпускница магистратуры Университета Дмитрия Пожарского. Сфера научных интересов: история Древней Греции, античная история бассейна Эгейского моря, античная археология.

E-mail: svederes@gmail.com

ЗАБАЛУЕВА Анастасия Андреевна. Выпускница магистратуры Университета Дмитрия Пожарского. Сфера научных интересов: поход Александра Великого, военный лагерь, эллинизм.

E-mail: firekristal@mail.ru

ЛЯПИН Денис Александрович. Доктор исторических наук, доцент Елецкого государственного университета им. И. А. Бунина. Сфера научных интересов: история социально-политическая история средневековой России, история России в XVII в., русская культура.

E-mail: lyapin-denis@yandex.ru

ШАПИРО Бэлла Львовна. Кандидат исторических наук, доцент Российского государственного гуманитарного университета. Сфера научных интересов: история России, история русской культуры, военная история, история материальной культуры.

E-mail: b.shapiro@mail.ru



Information about Autors

DERKACHEVA Svetlana Olegovna. Master's degree from Dmitry Pozharsky University. Sphere of scientific interest: history of Ancient Greece, ancient history of the Aegean Sea basin, ancient archeology.

E-mail: svederes@gmail.com

LYAPIN Denis Alexandrovich. Doctor of History, Associate Professor at Bunin Yelets State University. Sphere of scientific interest: the history of Russia in the XVII century, Russian culture.

E-mail: lyapin-denis@yandex.ru

SHAPIRO Bella Lvovna. Ph. D. in History, Associate Professor at the Russian State University for the Humanities. Sphere of scientific interest: history of Russia, history of Russian culture, military history, history of material culture.

E-mail: b.shapiro@mail.ru

ZABALUYEVA Anastasiya Andreyevna. Master's degree in History from Dmitry Pozharsky University. Sphere of scientific interest: campaign of Alexander the Great, military camp, Hellenism.

E-mail: firekristal@mail.ru